

Editorial

- W. Mutschler
Evidenzbasierte Unfallchirurgie 665
Evidence based orthopedic surgery

Leitthema *Main Topic*

- F. Eitel · E. A. M. Neugebauer · W. E. Mutschler
Evidenzbasierte Unfallchirurgie 666
Evidence based orthopedic surgery

Originalien *Original articles*

- W. Leidinger · G. Hoffmann · J. N. Meierhofer
Verminderung von schweren kardialen Komplikationen während der Implantation von zementierten Hüfttotalendoprothesen bei Oberschenkelhalsfrakturen 675
Reduction of severe cardiac complications during surgical repair of femoral neck fractures with cemented hip arthroplasty
- T. R. Blattert · G. Delling · A. Weckbach
Pedikuloskopisch assistierte transpedikuläre Spongiosaplastik zur interkorporellen Fusion an der lumbalen Wirbelsäule. Eine tierexperimentelle Untersuchung am Schafmodell 680
Endoscopically controlled bone-grafting for transpedicular interbody fusion of the lumbar spine. A sheep-spine study
- M. Sauerbier · M. E. Hahn · M. Fujita · P. G. Neale · G. Germann · K. N. An · R. A. Berger
Dynamische radioulnare Konvergenz nach Darrach-Operation, Weichteilstabilisierungsoperationen der distalen Ulna und Ulna Kopfprothesenimplantation – Eine experimentelle biomechanische Studie 688
Dynamic radioulnar convergence after Darrach resection, soft tissue stabilization of the distal ulna and ulnar head prosthesis implantation – an experimental biomechanical study
- D. Schäfer · P. Regazzoni · B. Hintermann
Frühfunktionelle Behandlung der operativ versorgten Achillessehnenruptur 699
Early functional treatment of surgically managed rupture of the Achilles tendon
- O. Gorschewsky · A. Browa · U. Vogel · E. Stauffer
Klinisch-histologischer Vergleich des allogenen und autologen Patellarsehnedrittels (Bone-Tendon-Bone) zur Rekonstruktion des vorderen Kreuzbands 703
Clinical and histological comparison of BTB patella allografts and autografts for reconstruction of the anterior cruciate ligament

Weiterbildung *Continuing education*

- In eigener Sache** 715
- F. Bonnaire · Th. Hohaus · R. Cyffka · Th. Lein
Knocheninfektionen 716
Bone infection

Kasuistiken *Case reports*

- L. Özokyay · K. Michler · J. Müsgens
Beidseitige atraumatische Tibiakopfepiphyseolyse 735
Bilateral atraumatic epiphyseal fracture
- F. Wagner · W. Schaudig · R. Bauer
Retrograde Tibiamarknagelung mit dem Flex-Nail – Behandlung der Unterschenkelfraktur im speziellen Fall 740
Retrograde intramedullary nailing of the tibia using a "flex-nail" – A fracture of the lower leg treated in a special case

